
OSNOVNA ŠOLA DANILA LOKARJA AJDOVŠČINA 
Cesta 5. maja 15, 5270 Ajdovščina 

Svet staršev, svet.starsev.ajd@gmail.com 

ZAPISNIK 

1. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2023/2024, ki je potekal v torek, dne 26. 9. 2023, ob 
17.00 uri v avli šole. 

Vrsta seje: redna 

Prisotni: 38 članov Sveta staršev: Karolina Schlegel (1. a), Tjaša Samec (1. b), Lea Duraković (1. c), 
Nataša Travar Kodelja  ( 2. a), Maja Trampuž ( 2. b),  Mateja Vuga ( 2. c), Denis Vidic (3. a), Urška 
Vidic (3. b), Alenka Ćumurdžić (3. c), Nataša Podgornik (4. a), Ana Škrlj (4. b), Vanja Blažica (4. c), 
Jasmina Bratina (5. a), Veronika Piccinini (5. b), Tomaž Marušič (5. c),  Irena Kodrič Koren (6. a), Tine 
Vižintin (6. b), Andreja Koršič (6. c), Marko Trampuž (7. a), Aleš Kobal ( 7. b),  Nevena Verbič (7. c), 
Erna Petrovčič (8. a),  Andrej Perše (8. b), Tomaž Bizjak (8. c), Fani Polanc (9. a), Katja Semolič (9. b), 
Branko Podešva (9. c), Karolina Stopar (1. L), Veronika Humar (3. L), Tadeja Curk Kompara (4. L, 
)Metka Godeša (5. L),  Anka Ilc (1. – 3. PP NIS), Barbara Petarin (4. PP NIS), Martina Frank (5. PP NIS), 
Albina Viser (6. PP NIS), Mojca Marc ( 7. E PP NIS), Peter Medvešček (7. F PP NIS), Mirjam Luin ( 8. – 
9. PP NIS). 

Vabljene: ravnateljica Irena Kodele Krašna, pomočnici ravnateljice Kristina Valič in Nataša Bavčar 

Odsotni: Kaja Ivanović (2. L) 

Ravnateljica je pozdravila vse prisotne.  

Ad 1) Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda: 3. odstavek 19. člena Poslovnika sveta 
staršev OŠ Danila Lokarja določa, da je Svet staršev sklepčen, če je na sestanku navzočih več kot 
polovica članov. Na sestanku je bilo prisotnih 38 od 39-ih članov. 

SKLEP 1 k točki 1: Svet staršev je sklepčen. 

Ravnateljica je predlagala sprejem in potrditev predlaganega dnevnega reda. 

DNEVNI RED 

1.      Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2.      Volitve predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev v šolskem letu 2023/24 
3.      Obravnava in sprejetje novega Poslovnika Sveta staršev OŠ Danila Lokarja Ajdovščina 
4.      Seznanitev z odstopom ga. Selme Bizjak z mesta predstavnice staršev v Svetu šole in z mesta 
članice Upravnega odbora Šolskega sklada OŠ Danila Lokarja Ajdovščina 
5.     Volitve predstavnika staršev v Svet šole 
6.     Volitve predstavnika staršev v Upravni odbor Šolskega sklada OŠ Danila Lokarja 
         Ajdovščina 
7.     Potrditev zapisnika 3. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2022/23 z dne 1. 6. 2023  
8.     Podaja mnenja o Letnem delovnem načrtu za šolsko leto 2023/24 
9.     Podaja soglasja k predlogu ravnateljice o nadstandardnih storitvah za šolsko leto 2023/24 



10.     Podaja mnenja k predlogu Pravil šolskega reda 
11.     Obravnava predloga Pravil o šolski prehrani 
12.     Vprašanja, predlogi, pobude 

SKLEP 2 k točki 1: Predlagani dnevni red je soglasno sprejet. 

Ad 2) Volitve predsednika Sveta staršev v šolskem letu 2023/24 

Ravnateljica pozove člane Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina, da predlagajo novega predsednika ali 
predsednico Sveta. Za predsednika Sveta staršev OŠ DL se je javil g. Tine Vižintin. Ostalih predlogov 
ni bilo. Sledilo je  glasovanje o predlogu k odločitvi ali bodo volitve za predsednika javne ali tajne.  

SKLEP 1 k točki 2: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina je soglasno sprejel odločitev, da so volitve za 
predsednika Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina javne. 

Sledilo je javno glasovanje  o kandidaturi g. Tineta Vižintina za predsednika Sveta staršev OŠ DL 
Ajdovščina. 

SKLEP 2 k točki 2: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina je soglasno potrdil g. Tineta Vižintina za 
predsednika Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina. 

Vodenje seje Sveta staršev je prevzel predsednik, g. Tine Vižintin. 

Predsednik Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina je pozval prisotne, da predlagajo kandidate za 
namestnika predsednika Sveta šole OŠ DL Ajdovščina. Predlagana je bila ga. Nataša Podgornik, ki se 
je s kandidaturo strinjala. Sledilo je glasovanje o načinu glasovanja. 

SKLEP 3 k točki 2: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina je soglasno sprejel odločitev, da so volitve za 
namestnico predsednika Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina javne. 

Sledilo je glasovanje. 

SKLEP 4 k točki 2: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina je soglasno potrdil ga. Natašo Podgornik za 
namestnico predsednika Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina. 

Ad 3) Obravnava in sprejetje novega Poslovnika Sveta staršev OŠ Danila Lokarja Ajdovščina  

Predsednik Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina pove, da mora Svet staršev obravnavati in sprejeti nov 
Poslovnik. Osnutek je bil članom poslan po elektronski pošti. Pozove članico delovne skupine za 
pripravo novega poslovnika ga. Natašo Podgornik, da predstavi spremembe. Ga. Nataša Podgornik 
pove, da je bilo največ razprave okrog namestnikov predstavnikov oddelkov, saj naš ustanovitveni 
akt ne predvideva namestnikov. Meni, da ni nič narobe, če jih vnesemo v Poslovnik.  Namestniki 
imajo enake pravice kot predstavniki. Če namestniku te pravice odvzamemo, se bodo stvari 
zakomplicirale pred različnimi glasovanji. V kolikor bodo pripombe na predlog novega Poslovnika 
Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina, se jih bo obravnavalo na naslednji seji.  

Ravnateljica pove, da je že sama vnesla nekaj sprememb, predvsem zato, da se Poslovnik posodobi 
(npr. zoom seje). Nekaj pomislekov je imela okrog imenovanja namestnikov – da se ne zaplete pri 
glasovanju za ravnatelja, ko Svet staršev ne bi bil sklepčen. Nataša Podgornik ponovi, da če se svet 
staršev za namestnike odloči je potem najbolj smiselno, da se namestnikom podelijo tudi pravice 



glasovanja in ne le prisotnosti na sejah. Le v tem primeru ne bo prihajalo do zapletov pri glasovanju, 
saj bodo tako namestniki kot predstavniki staršev imeli enake pravice (in dolžnosti). Delovna skupina 
je pregledala kar nekaj poslovnikov okoliških šol ter si prebrala tudi priporočila inšpektorata, ki 
imenovanje namestnikov dopušča, če tako predvideva Ustanovitveni akt šole ali jih za lažje 
delovanje sveta staršev predvidevajo njihovi Poslovniki. Lahko pa se Svet staršev odloči, da ne bo 
imel namestnikov. Ravnateljica spomni, da če bo Poslovnik Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina sprejet, 
bo potrebno v dveh oddelkih ponoviti volitve, ker sta izvoljena ista namestnika. 

Člani Sveta staršev so pozvani k razpravi: 

- Peter Medvešček je vprašal, kako je s podajanjem mnenja kandidatom za ravnatelja. 
Predsednik pojasni, da Svet staršev po Poslovniku daje pozitivno ali negativno mnenje za 
vsakega kandidata. Namestnica predsednika doda, da bo pozitivno mnenje takrat, ko bo več 
kot polovica članov podala pozitivno mnenje določenemu kandidatu. 

- Vanja Blažica predlaga, da se 24. člen dopolni tako, da se zapisnik posreduje tudi članom 
Sveta staršev in vabljenim na sejo. 

- Tineta Vižintina zanima, kako bo kot predsednik »prisilil« vodstvo, da poskrbi za 
uresničevanje sklepov. Nataša Podgornik pove, da so naloge povzete po Zakonu oz. 
ustanovitvenem aktu. Predsednik predvsem bdi nad uresničevanjem sklepov in tu ne gre za 
sankcije. 

- Člana Sveta staršev zanima kako je s prvo sejo glede pregleda realizacije sklepov predhodnih 
sej. Je ta točka izvzeta na prvi seji? P. Medvešček meni, da ni potrebno, da je ta točka izvzeta 
niti pri prvi seji. 

- Člana Sveta staršev zanima 26. člen – od kdaj teče mandat predstavniku staršev v Svetu šole? 
Ravnateljica pojasni, da od datuma prve konstitutivne seje Sveta šole.  

- Član Sveta staršev: zakaj je čas za predstavitve kandidatov za ravnatelje (32. člen) omejen? 
Nataša Podgornik pojasni, da se s tem zagotavlja enakopravnost vseh kandidatov – da imajo 
vsi enake pogoje za predstavitev. 

Ker se je razprava na to temo končala, je predsednik predlog Poslovnika Sveta staršev OŠ DL 
Ajdovščina dal na glasovanje. 

Sklep 1 k točki 3: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina na svoji prvi redni seji soglasno sprejme Poslovnik 
Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina s predlaganimi dopolnitvami. 

 Ad 4) Seznanitev z odstopom ga. Selme Bizjak z mesta predstavnice staršev v Svetu šole in z mesta 
članice Upravnega odbora Šolskega sklada OŠ Danila Lokarja Ajdovščina  

Predsednik člane Sveta staršev seznani z odstopno izjavo ga. Selme Bizjak.  

Ad 5) Volitve predstavnika staršev v Svet šole 

Člani Sveta staršev so pozvani k predlogom za predstavnika Sveta staršev v Svet šole. Oblikuje se 
mnenje, da g. Tine Vižintin nadomesti ga. Selmo Bizjak v Svetu šole kot predstavnik staršev. O 
predlogu Svet staršev glasuje. 



Sklep 1 k točki 4: Člani Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina so soglasno potrdili predlog, da je g. Tine 
Vižintin imenovan za člana Sveta šole. 

Ad 6) Volitve predstavnika staršev v Upravni odbor Šolskega sklada OŠ Danila Lokarja Ajdovščina Za 
članico staršev v Upravni odbor Šolskega sklada je predlagana ga. Nataša Podgornik, ki se s 
kandidaturo strinja. 

Sklep 1 k točki 6: Člani Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina so soglasno potrdili predlog, da se ga. 
Nataša Podgornik imenuje za članico Upravnega odbora Šolskega sklada. 

Ad 7) Potrditev zapisnika 3. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2022/23 z dne 1. 6. 2023 

Na zapisnik ni bilo pripomb s strani članov Sveta staršev. 

SKLEP 1 k točki 7: Člani Sveta staršev OŠ Danila Lokarja Ajdovščina soglasno potrjujejo zapisnik 3. 
sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2022/23, z dne 1. 6. 2023. 

Ad 8) Podaja mnenja o Letnem delovnem načrtu za šolsko leto 2023/24 

Ravnateljica pove, da je letni delovni načrt okvir za delo  šole. V šolskem letu 2023/24 ima šola dva 
oddelka več, oba v PP NIS. Leta 2016 smo imeli v PP NIS 10 učencev, danes pa 7 oddelkov. Prostorska 
stiska je, vendar delo poteka nemoteno. Kvaliteta pouka je zagotovljena. Kadrovsko smo uspeli 
popolniti prosta delovna mesta, večinoma z učitelji z ustrezno izobrazbo. Na trgu dela je težko dobiti 
specialne pedagoge. Situacijo rešujemo s kandidati, ki imajo končan razredni pouk in inkluzivno 
pedagogiko, kar daje kandidatom primerno znanje s področja poučevanja učencev s posebnimi 
potrebami. V tem času so se spremenili tudi normativi. Šele prejšnji teden smo dobili točen izračun 
delovnih mest. Šola je vpeta v različne projekte. Projekt v sklopu katerega se bo uredila učilnica v 
naravi je končno stekel. Zemljišče je sedaj ograjeno in jeseni se bodo dela nadaljevala. Zaključuje se 
projekt Erasmus, vendar se že pripravljamo na nov razpis. 
Predsednik Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina je spomnil, da Svet staršev poda samo mnenje o LDN za 
leto 2023/24. Zanimali pa so ga plani za v bodoče, glede na to, da so težave s kadri. Ravnateljica 
pojasni, da že tekom šolskega leta na prakso sprejmemo veliko študentov in jih kasneje tudi načrtno 
spremljamo. Ko končajo študij jih opozorimo na odprte razpise in jih povabimo k prijavi. Ker ni bilo 
več vprašanj, je sledila podaja mnenja. 

Sklep 1 k točki 8: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina soglasno podaja pozitivno mnenje o letnem 
delovnem načrtu za šolsko leto 2023/24. 

Ad 9) Podaja soglasja k predlogu ravnateljice o nadstandardnih storitvah za šolsko leto 2023/24. 

Ravnateljica pove, da so stroški nadstandardnih storitev žal višji kot v lanskem šolskem letu, 
predvsem na račun višjih cen prevozov. Meni, da je zaradi tega tudi velika verjetnost, da bodo cene 
višje, kot so predlagane. Že cena tabora devetošolcev, ki je bil zaradi slabega vremena preložen, je 
ta teden višja, kot bi bila prejšnji teden. Pri pripravi predloga smo kolebali, ali izvajamo dejavnosti le 
v okolici šole ali učencem ponudimo kaj več. Skušali smo najti srednjo pot. 
Predsednik Sveta staršev spomni, da so razprave o nadstandardu potekale že v oddelkih v okviru 
roditeljskih sestankov. 
Predstavnik 7. b se zahvali vodstvu šole, da je učencem 7. razreda omogočila, da bodo odšli v ŠVN. 



P. Medvešček  pove, da je cena nadstandardnih storitev za 7. F občutno višja v primerjavi z lanskim 
šolskim letom. Meni, da bi lahko bil kakšen prevoz manj. Pomočnica pojasni, da so v preteklih letih 
učenci večkrat koristili prevoz s šolskim kombijem, ki staršem ni bil zaračunan. Letos je učencev več 
in zato prevoz s kombijem ne pride več v poštev. 
Predstavnica 7. E pove, da gre za naše otroke, za pridobivanje novih izkušenj in predlog učiteljice 
podpirajo. 
Predstavnica 4. a pove, da so učenci že obiskali Batičevo hišo v nižjih razredih. Ravnateljica pojasni, 
da gre letos za druge vsebine. 
Ker ni bilo več vprašanj, je predsednik predlog nadstandardnih storitev dal na glasovanje. 

Sklep 1 k točki 9: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina daje pozitivno mnenje k predlogu ravnateljice k 
nadstandardnim storitvam za šolsko leto 2023/24. 

Ad 10) Podaja mnenja k predlogu Pravil šolskega reda 

Ravnateljica pove, da v pravilih ni bistvenih sprememb. Opazili pa smo, da je lansko šolsko leto kar 
nekaj otrok izostalo od pouka veliko število ur (tudi do 1/3 v šolskem letu). Do sedaj nismo imeli 
nobene pravne podlage, da zahtevamo zdravniško opravičilo, zato je to dodano v Pravila.  
Predstavnika 9. c zanima, ali je šola preverila tudi v zdravstveni dom, če bodo starši lahko dobili 
zdravniška opravičila. Ravnateljica pojasni, da je preverila in se z zdravnikom dogovorila, da bo šola 
sodelovala z zdravstvenim domom v primerih, ko se otroci izogibajo šoli. Starši povedo, da so taka 
potrdila plačljiva. 
Član Sveta staršev pove, da se je tudi že zgodilo, da je bil otrok po večdnevni odsotnosti prvi dan v 
šoli ustno ocenjen. Mogoče je to razlog, da so učenci dalj časa odsotni. 
Ravnateljica pojasni, da je vedno več takih učencev, ki jih morajo učitelji dobesedno »loviti«, da jih 
lahko ocenijo. Nekateri učencev ni v šolo po več mesecev. 
Katja Semolič meni, da med učenci ni več takih stikov, da bi si med seboj pomagali in da je težko 
ohranjati stik. 
Ravnateljica pove, da so pediatri izdali nove strokovne smernice  - vključenost otrok glede na njihovo 
zdravstveno stanje. Verjame, da gre za začaran krog – ko učenec pride v šolo je v stiski, ker ni v 
»učni« kondiciji, nato sledi odmik.  
Marko Trampuž meni, da bi morali bolj jasno definirati »kadar šola presodi«. 
Ravnateljica pojasni, da smo o tem veliko razpravljali. Če določimo kot kriterij število ali delež ur 
odsotnosti, se lahko hitro zakomplicira pri učencih, ki so odsotni zaradi npr. poškodbe. 
Član Sveta staršev meni, da bi morala biti postavljena jasna merila in ne neka presoja. Kaj se zgodi, 
če zdravnik ne poda opravičila? 
Ravnateljica meni, da če gre za bolezen, bo otrok opravičilo dobil. Če pa ne gre za bolezen, so ure 
neopravičene in v tem primeru smo dolžni obvestiti CSD. Pred covidom smo se pogovarjali o učencih, 
ki so imeli npr. 90 opravičenih ur, sedaj pa se pogovarjamo o tistih, ki imajo že 200 ur in več 
odsotnosti v šolskem letu.  
Anka Ilc: Ali bi lahko bolj natančno definirali kdo je tisti, ki bo zahteval zdravniško opravičilo? 



Ravnateljica pojasni, da je bilo mišljeno, da je to ravnatelj. Seveda je prvi razrednik, ki opozori na 
izostanek, nato šolska svetovalna služba in ravnatelj. V predlog Pravil se lahko zapiše tudi razrednik, 
ŠSS in ravnatelj, če se to zdi potrebno. Vedno gre za skupno odločitev vseh treh. 
Predsednik opozori, da Svet staršev podaja samo mnenje, Pravila bo sprejemal Svet šole. 
Meni tudi, da bi si morali bolje zaupati. Po njegovem mnenju gre za nezaupanje šole do staršev. 
Nataša T. Kodelja meni, da delamo iz muhe slona. Zaupati je potrebno presoji šole, ker ne gre za 
veliko število otrok. 
Ravnateljica pove, da je po starem pravilniku o ocenjevanju veljalo, da je imel učenec predmetni 
izpit, če je manjkal  pri pouku 1/3 ur. Temu bi se radi izognili, ker bi potemtakem tako pravilo veljalo 
tudi za tistega učenca, ki je bil odsoten iz opravičljivih razlogov. 
Nekateri starši so bili mnenja, da se bodo starši dogovorili z zdravniki za zdravniška opravičila in da 
zdravniška opravičila ne bodo rešila težave. 
Ravnateljica pove, da se tega zaveda, da pa bo to pravilo mogoče pomagalo pri tistih učencih, ki še 
niso tako problematični. Dodala je, da so tisti učenci, ki so bili veliko odsotni v višjih razredih, sicer 
izdelali razred, težave pa so se pokazale v srednji šoli, ker ni bilo znanje utrjeno in niso imeli učne 
kondicije. Še bolj nas skrbijo učenci, ki se šoli izogibajo že v nižjih razredih. Mogoče to pravilo ne bo 
rešilo težav, bomo pa lahko obvestili zdravnika, da otrok veliko manjka in vprašali, če je bolan. 
Peter Medvešček pove, da načeloma nima težav s tem odstavkom. Kakšne mehanizme je šola 
uporabljala do sedaj, če učenec ne hodi v šolo? 
Ravnateljica pojasni, da jih nimamo, če tega ne damo v Pravila šolskega reda.  
Po končani razpravi je predsednik povabil h glasovanju o predlogu Pravil šolskega reda. 
S predlogom Pravil se je strinjalo 29 članov Sveta staršev, 8 jih je bilo proti, eden se je vzdržal. 

Sklep 1 k točki 10: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina podaja pozitivno mnenje k predlogu Pravil 
šolskega reda, ki so priložena k vabilu.  

Ad 11) Obravnava predloga Pravil o šolski prehrani 

Ravnateljica predstavi predlog Pravil o šolski prehrani, ki jih je bilo potrebno posodobiti zato, ker z 
novim šolskim letom obračune kosil in izstavljanje položnic za kosila opravlja šola. Do tega je prišlo 
zaradi varstva osebnih podatkov prejemnikov subvencij. Teh podatkov ne smemo več posredovati 
zunanjim izvajalcem. K predlogu Pravil o šolski prehrani smo dodali še določila, ki se nanašajo na 
prehrano za delavce šole. Ceno kosil po novem oblikuje šola v sodelovanju s Srednjo šolo. 
Razprava: Na Pravila ni bilo pripomb. 

Sklep 1 k točki 11: Svet staršev OŠ Danila Lokarja Ajdovščina se je seznanil in obravnaval predlog  
Pravil o šolski prehrani. Eden član Sveta staršev se je glasovanja vzdržal, 37 članov je predlog 
podprlo. 

Ad 12) Vprašanja, predlogi, pobude 

Člani Sveta staršev so podali vprašanja, predloge in pobude: 



Članica Sveta staršev predlaga, da se odvoz prvega avtobusa za smeri Ustje – Dolenje – Tevče – 
Planina – Gaberje zamakne, ker njeni hčerki ne uspeta pojesti kosila dovolj zgodaj. Časa je premalo, 
kosilo morata »zbasati« v sebe. Pomočnica ravnateljice pove, da učenci predmetne stopnje pojedo 
kosilo v 10, 15 minutah, pa čeprav jih nihče ne »priganja« oz. se jim ne mudi na avtobus. 
Po razpravi o tem predlogu je bil dan na glasovanje sklep, da se pozove vodstvo šole, naj uredi 
prevoze učencev tako, da bodo lahko v miru pojedli kosilo. Za predlog sklepa je glasovalo 37 članov, 
en član se je glasovanja vzdržal. 

Sklep 1 k točki 12: Sveta staršev OŠ DL poziva vodstvo šole, da uredi zamik prevozov učencev 
domov tako, da lahko v miru pojedo kosilo.  

- Predstavnika Sveta staršev iz 7. b zanima kaj se lahko dela v času varstva vozačev in čakajočih. 
Ravnateljica pojasni, da so učenci v tem času lahko v učilnici, kjer delajo domačo nalogo, ali 
zunaj na dvorišču, znotraj zelene ograje. V učilnici so tudi družabne igre. V tem času gredo lahko 
tudi v knjižnico po knjige. Učencem, ki čakajo na starše dalj časa, kot je organizirano varstvo, 
omogočamo, da počakajo v knjižnici. 
 

- Predstavnika staršev zanima, ali bodo nastopajoči v predstavi Mali princ naslednji dan 
opravičeni ustnega ocenjevanja. Ravnateljica pove, da bomo na to pozorni. 

- Predstavnik staršev je izrazil zahvalo ga. Nataši Čuk za njeno delo pri izbirnih predmetih. Z 
njenim delom so bili zadovoljni. 

- Predstavnica staršev 9. a je vprašala, ali bi lahko ga. Nataša Čuk nadaljevala s poklicnim 
usmerjanjem generacije devetošolcev, saj jih bolje pozna kot nova svetovalna delavka. S 
pobudo se strinja tudi predstavnica 9. b. Predsednik predlaga, da vodstvo šole Natašo Čuk 
vključi v svetovalni proces poklicnega usmerjanja devetošolcev. Ravnateljica pojasni, da je 
sistemizacija v njeni pristojnosti, da pa poklicno svetovanje ni stvar samo enega strokovnega 
delavca, saj pri tem sodelujejo tudi ostali učitelji in ne samo svetovalni delavec. 

- Predstavnica staršev je vprašala, kako je s športom. Ali bo gimnastična dvorana  v dopoldanskem 
času za potrebe šole? Ravnateljica pojasni, da bo gimnastična dvorana zgrajena v letu 2024 in v 
dopoldanskem času bo namenjena za pouk športa za učence šole. Trenutno pa šola nima dovolj 
pokritih površin za pouk športa, saj tudi večnamenskega prostora srednje šole ne moremo 
koristiti, dokler ne bo nove kuhinje (marec, april 2024). Zato bo v tem času več pouka v naravi. 
Ustanovitelj je s tem, da šoli primanjkuje pokritih površin za pouk športa, seznanjen.  

- Predstavnica staršev 4. a opozori, da obvestil po zvočniku med odmori ni slišati. Starši bi bili radi 
obveščeni o vsaj večjih dogodkih. Ravnateljica pove, da so obvestila učencem posredovana tik 
pred odmorom, ko je v učilnici še mir. Bomo pa obvestila objavljali tudi na panoju.  

- V imenu staršev višjih razredov predstavnica staršev 4. a pove, da je v lanskem šolskem letu 
manjkalo kar nekaj ur biologije in geografije. Zanima jo, ali se jih je realiziralo. Ravnateljica pove, 
da se je že lani ob koncu šolskega leta urnik prilagajal in je bilo več ur namenjenih tem 
predmetom. Realizacija je bila nižja, vendar v mejah dopustnega. Snov pa je bila predelana vsa. 



- Predstavnica staršev 4. a vpraša, ali se je možno naročiti na polovično kosilo. Ravnateljica pove, 
da ne. Mlajši otroci imajo manjše kosilo. Vsak otrok pa ima možnost vzeti manj oz. tisto kar si 
želi. 

- Predstavnica staršev 4. a vpraša, ali je kolesarnica med poukom zaklenjena. Tudi zaklenjena 
kolesarnica naj ne bi rešila problema, saj naj bi učenci plezali čez ograjo v kolesarnico, v pomoč 
jim je smetnjak, ki je postavljen tik pred mrežo kolesarnice. Ravnateljica pove, da bomo na to 
bolj pozorni. 

- Predstavnica staršev 4. a pove, da spletna stran še ni ažurirana. Ravnateljica pove, da bomo to 
uredili do konca tedna. 

- Predstavnica 9. a opozori na to, da naši učenci vedno več časa preživijo pred zasloni. Predlaga 
predavanje, ki ga izvajajo v LOGOUTU. Pove, da so starši pripravljeni plačati predavanje. 

- Nevena Verbič povabi na dogodek Zasvojenost z zasloni, ki bo 10. 10. 2023 v Kulturnem domu 
v Novi Gorici. 

 
Sestanek Sveta staršev OŠ Danila Lokarja Ajdovščina se je zaključil ob 19.00. 

 

Zapisala: Kristina Valič                                                Predsednik Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina: 

                                                                                                         Tine Vižintin 


